
Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet onsdag den 16. januar 2019 kl. 09.30 
Afdeling 15002 Doktorhaven. 

 
 
 

Deltagere:  Afdelingsbestyrelsen    
                        Hans Andersen               -  HA 
                        Jeanette Mikkelsen       -  JM   
                        Jørgen Bodholdt             -  JB 
                        Roar Eltorm                     -  RE 
                        Janne Thousig                 -  JT       
  
                        AKB Personale 
 Flemming Christiansen - FKC 
 Søren Lillevang               - SL 
 
                        Afbud  
                        Margit Grenaae - MG  : Afbud 
     
                         
Punkt 1. Godkendelse af referat fra sidste møde 23. oktober 2018  
 
Referatet, ingen bemærkninger, godkendt. 

 
 
Punkt 2.  Meddelelser fra formand/bestyrelse 
 
JB :  Ingen meddelelser fra formand og bestyrelsen. 
 
Punkt 3. Meddelelser fra driften v/Flemming & Søren 

 

SL : KAB og Boligselskabet 3B er nu sammenlagt, så KAB Organisationen er blevet noget 

større. Dette vil ikke umiddelbart vedrører den enkelte afdeling, og da vi her i Rødovre 

ikke har en 3B afdeling, kan der heller ikke blive tale om en samarbejdsrelation lokalt i 

denne forbindelse. 

 

Vores økonomi tilknyttede Jesper stoppede som tidligere nævnt i KAB med udgangen af 

oktober 2018, og nu er der fundet en afløser. 

Vores nye økonomi tilknyttede i AKB Rødovre og dermed bl.a. Doktorhaven har fået en 

pige igen, som hedder Katharina Izbicki, som i vil møde når vi gennemgår regnskab i april 

og budgettet i august måned. 

 



Årsskiftet er sket uden problemer for afdelingerne, og Doktorhaven har ingen skader fået 

registreret, dejligt men der fyres da heller ikke det store af i afdelingen, det gør der til 

gengæld rundt omkring os. 

 

Julefrokosten den 27. november 2018 på Rødovregård gik igen i år rigtig godt. Dejlig mad 

og god stemning, dog manglede nogle mandler at blive indfriet, men sådan er dette. 

Tænker vi nok igen næste år bruger Skovly som leverandør af dejlig julemad. 

 

Borgmester Erik Nielsen fejrede 25 års jubilæum som Borgmester i Rødovre den 4. januar 

2019, vi mødte op og gav en gave fra AKB Rødovre Milestedet & Doktorhaven. 

Den 17. januar 2019 er det så Socialudvalgsformand/Viceborgmester Britt Jensen der fejrer 

25 års jubilæum, og vi giver også her en gave fra AKB Rødovre. 

 

 

 

FKC:   Der er blevet malet i bondehuset alt er blevet malet, karme og døre, i december måned 2018  

Og bondehuses tag er blevet lavet, vi har problem med at fuglene bruger stråene som rede materiale.  

Vi har været heldigvis ikke haft så meget sne og frost, vi har været ude indtil nu 4 gange for at fjernet 

sne og salte.  

Har fået en opringning i går fra Københavns kommune, som muligvis vil søge om at få tilladelse til at 

komme ind og lave nogen test boringer på vores grund, da der skal etableres en ny bro ved 

Elvergårdsvej til Damhussøen.  

 

JM: Hvordan går det med rotterne? 

 

FKC:  Vi har ikke flere rotter, vi har fået lukket hullet i brønden ved blok 4, efter vi har fået påbud fra 

kommunen, og der var en rotte der har lavet en rede inde i arbejdsskuret. Det skulle være i orden nu. 

 

 
Punkt 4.  Ansættelse af ny elev pr. 1. januar 2019 _- Niels 26 år 
 

SL : AKB Rødovre som i dette tilfælde er Doktorhaven har sammen med AAB afd. 43 i 

Kærene som bekendt ansat en ny voksenelev, der hedder Niels Peter Borg. Niels er 26 år 

og begynder i morgen den 17. januar 2019 efter aftale hos AAB. SL tager forbi og byder 

velkommen i morgen kl. 09.00 hos AAB. Niels skal være hos os i 3 år og 5 måneder, præcis 

ligesom vores sidste elev Klaus, der sluttede med udgangen af september 2018. 
 

FKC: Han kommer over til os i Doktorhaven til foråret (april) 

 
Punkt 5. Videoovervågning parkeringsplad m.v. drøftes 
 

SL : Som bekendt er der modtaget tilbud på videoovervågning, som bestyrelsen ønskede, 

ligesom vi har haft et møde med Dansk Kabel TV om sagen, et møde vi holdt i afdelingen 



14. november 2018. Prisen på små kr. 200.000 skulle Flemming og Søren undersøge om 

kunne findes i budget 2019, og dette kan desværre ikke lade sig gøre, da vi allerede har 

udfordringer og skal finde små 350.000 kr. i budgettet for 2020, der på nuværende 

mangler. Ønsker bestyrelsen videoovervågning forsat, kan det kun komme på budget 

2020, ifald anden eller andre aktiviteter fjernes, hvilket ikke tilrådes. Men ønsker 

bestyrelsen videoovervågningen forsat, skal der påregnes en huslejestigning, idet der ikke 

er plads i budgettet som det er lige nu. 

 
FKC: Jeg har været inde og kigge på budgettet for driften. Jeg kan ikke finde pengene i budgettet, til 

videoovervågning  

Da det vil kommer til at gå ud over bygningsvedligeholdelsen. Hvad jeg på ingen måde kan anbefale 

Der er planlagt udskiftning af vinduer og døre i blok 5 på siden ud imod Elvergårdsvej.  

Hvis vi skal have videoovervågning så skal der laves en serviceaftale, som også skal lægges ind under 

driften. 

 

JT: Det er nogen gamle bygninger, som behøver noget vedligeholdelse, så det ikke falder sammen. 

 

FKC: I har alle sammen fået buget, langtidsplan den14 aug. 2018 der kan man se at det ikke hænger 

sammen, Jeg vil ikke anbefalede videoovervågning. 

 

RE: Alternativ kunne der sættes nogen videokameraer attrapper op. 

 

Alle: Det var der ingen tilslutning til. 

 

JB: Vi kan ikke få nogen til at sætte dem op, og det er ikke sikkerhedsmæssig forsvarligt at driften 

sætter videoovervågnings attrapper op. 

 

FKC: I forbindelse med videoovervågning har jeg været ude og få nye tilbud, udskiftning af vinduer på 

kr. 631.000,00 men vi måtte så trækket vores vinduesparti nede i fritidsrummet, der er vinduer og døre 

som ikke fejler noget, og nogen altandøre som er udskiftet, de bliver ikke skiftes. 

 

SL: Det er sådan at Hans i 2018 sagde at vi måske kunne finde nogen penge på EL, i 2018 har vi sat af 

kr. 297.000,00 og har vi sat kr. 287.000,00 i år 2019, vi kender ikke resultatet af LED pære af belysning vi 

spare.  

 

Alle : Der blev snakket og drøftet på kryds og tværs omkring el besparelse 

 

HA: Hvornår kan vi se besparelserne for EL?  

 

SL: Det kan vi til april når regnskabet forligger for 2018. 

 
Punkt 6. Hjertestarter - Status 
 

FKC :  Efter samtale med Jørgen, fandt vi ud af at sidste frist for ansøgningen om en hjertestarter er den 1. 

marts 2019 



 Har aftalt med Jørgen at vi laver ansøgningen sammen en af de nærmeste dage. 

 

 
 
Punkt 7.          Årsplan – mødeaktivitet Doktorhaven 2019  
 
SL : Omdelte årsplan og gennemgået. 
 
Alle : Der var ingen bemærkninger, den blev vedtaget. 
  

Punkt 8. Eventuelt – næste møde 15. januar 2019 

 
Eventuelt - næste møde den 13. marts 2019 

 

SL: Har talt med Jørgen, når vi skal ud med dagsorden, referater m.m. sendte det elektronisk ud på mail. 

Jørgen og Hans vil have det pr. mail, de andre vil bibeholde den nuværende form af papir til omdeling.  

Næste AB møde onsdag 13. marts kl. 09:30 i Bondehuset. 

 

 

       

Næste AB møde 
 

onsdag den 13. marts 2019 
 

kl. 09.30 i Bondehuset. 
 

HUSK AT MELDE AFBUD TIL MØDET SENEST  
TIRSDAG DEN 12 MARTS INDEN KL 11.30 

 

AF HENSYN TIL MORGENMAD INDKØB 



RING VENLIGST TIL 

VARMEMESTERKONTORET 

36 41 02 06 
 

Med venlig hilsen. 

Flemming Christiansen 

Ejendomsmester 

 

Rødovre 05.03.19 


